



Duyuru		
2026 Yılı Sigorta Parametrelerine İlişkin SGK Genelgesi	Bordro ve Yasal Süreçler Hakkında Duyuru	08.01.2026

Değerli iş ortağımız, Bordro ve Yasal Süreçler üzerine sizler için bir duyurumuz var:

4857 sayılı İş Kanununun 39 uncu maddesine istinaden Asgari Ücret Tespit Komisyonunca 2026 yılı için uygulanacak olan asgari ücret, 1/1/2026 ile 31/12/2026 tarihleri arası için tespit edilerek 26/12/2025 tarihli ve 33119 sayılı Resmî Gazetede yayımlanmıştır.

1/1/2026 ile 31/12/2026 tarihleri arasında uygulanmak üzere sigortalılar için sigorta primine esas **günlük** ve **aylık kazançların alt ve üst sınırlarında, yurt dışında geçen süreler** ile hizmet borçlanmalarında, isteğe bağlı sigortalılar ve genel sağlık sigortalılarının ödeyecekleri primlerde dikkate alınacak tutarlar ile **idari para cezalarında, geçici iş göremezlik, cenaze ve emzirme** ödeneklerinde dikkate alınacak tutarlar aşağıda gösterilmiştir.

2026 Yılı SGK Parametreleri	
Sigorta primi günlük kazanç alt sınırı(Asgari ücret)	1.101,00 TL
Sigorta primi aylık kazanç alt sınırı	33.030,00 TL
Sigorta primi günlük kazanç üst sınırı	9.909,00 TL
Sigorta primi aylık kazanç üst sınırı	297.270,00 TL
Yemek parası sigorta istisna tutarı(Nakdi/Yemek Kartı)	158,00 TL (Günlük)
Çocuk zammı sigorta istisna tutarı	660,60 TL (Aylık)
Aile zammı (yardımı) sigorta istisna tutarı	3.303,00 TL (Aylık)
SGK Emzirme ödeneği	1.621,00 TL
SGK Cenaze ödeneği	6.398,00 TL

Bilgilerinize sunar, konuya ilişkin süreçlerde güncel mevzuat hükümlerinin dikkate alınmasını önemle rica ederiz.

Saygılarımızla,

Merkez Ofis: Esentepe Mah. Kore Şehitleri Cad. Propa Plaza No:4 K:4
34394 Zincirlikuyu-Şişli / İstanbul Tel :0212 283 95 95 Fax: 0212283 67 00